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VOORWOORD

werden hier en daar genoemd, zoals Petrovic, Stam en Van 
Gastel. Maar Van Geel verraste vriend en vijand door de voor 
velen onbekende Belgische oud-keeper Peter Maes aan te 
stellen, achteraf gezien hét hoogtepunt van 2023. Want Maes 
kwam, zag en overwon! Willem II won onder zijn leiding 
nagenoeg elke wedstrijd, alleen bij Jong Ajax werd verloren 
en bij ADO Den Haag bleef men steken op een remise! Maar 
onder Peter Maes werd een vracht aan punten binnengehaald 
die Willem II van de 15e naar de 1e plaats op de ranglijst 
katapulteerde. We zijn er nog lang niet maar ik heb alle hoop en 
vertrouwen op een heel mooi 2024 waarin Willem II terugkeert 
op het niveau waar het qua stadion, organisatie en achterban 
natuurlijk thuishoort, namelijk in de Eredivisie!

MOOI LEESWERK VOOR ONDER DE KERSTBOOM
In deze Willem II’er treft u weer tal van interessante artikelen 
aan voor onder de kerstboom, waaronder interviews met 
onze eigen ‘wonderdokter’ Peter Maes, supersub Jeremy 
Bokila en rots in de branding Raffael Behounek. Ook doen 
we verslag van activiteiten van de Supportersclub, zoals de 
bowlingavond, de Sinterklaasmiddag en de Duitslandreis naar 
Mönchengladbach.

Ook in 2024 organiseren we als Supportersclub 
weer diverse activiteiten, zoals een kinderbingo, 
een Engelandreis en een voetbalquiz en 
natuurlijk regelen we busreizen naar 
elke uitwedstrijd en maken we bij elke 
thuiswedstrijd een jonge supporter gelukkig 
als “Supporter van de Week”.
Kortom: we gaan als bestuur van de 
Supportersclub Willem II vol vertrouwen 
en goede moed 2024 in maar 
wensen eerst al onze leden en 
alle andere lezers van dit blad 
prettige kerstdagen, een rustige 
jaarwisseling en een sportief en 
gezond 2024, hopelijk het jaar 
van de comeback!

Jan van den Dries, 
voorzitter Supportersclub 
Willem II

GROOTSTE TELEURSTELLING EN GROOTSTE LICHTPUNT
Wat Willem II in 2023 betreft, wil ik me beperken tot de grootste 
teleurstelling én het grootste lichtpunt van dit afgelopen jaar.

GROOTSTE TELEURSTELLING: DE GÊNANTE 
UITSCHAKELING IN DE PLAY-OFFS 
Na de degradatie uit de Eredivisie in 2022 was het de absolute 
doelstelling van Willem II om in 2023 daarin weer terug te 
keren en de Keuken Kampioen Divisie na één jaar weer te 
verlaten. Het seizoen ‘22-‘23 was echter te wisselvallig om 
directe promotie af te dwingen. Bovendien waren Heracles 
Almelo en PEC Zwolle zoveel beter dan de rest en werd al 
snel duidelijk dat deze twee ploegen met kop en schouders 
boven de rest uitstaken. Beide clubs promoveerden dan ook 
rechtstreeks en de achtervolgers, waaronder Willem II dat 
uiteindelijk als vierde eindigde, moesten het waarmaken in de 
vermaledijde nacompetitie, ook weleens de ‘grootste loterij van 
Nederland’ genoemd. Willem II startte weliswaar niet als de 
absolute favoriet maar dat we er tegen VVV Venlo al in de eerste 
ronde van de play-offs uitlagen, kwam toch als een mokerslag 
binnen bij de Willem II-aanhangers en was misschien nog 
wel moeilijker te verteren dan de degradatie in 2022. Het was 
vooral de manier waarop dat gebeurde die pijn deed in Tilburg: 
twee keer maar liefst een 2-0 voorsprong weggeven! Zo werd 
Willem II veroordeeld tot minimaal nog een jaar KKD en de 
voortekenen waren met de degradatie van FC Groningen, SC 
Cambuur en FC Emmen ook al niet gunstig.

GROOTSTE LICHTPUNT: PETER MAES ALS DE GROTE 
INSPIRATOR
De verwachte suprematie van met name Groningen en 
Cambuur bleef echter uit en snel was duidelijk dat er in 
‘23-‘24 geen ploegen waren die er ver boven uitstaken zoals 
het seizoen daarvoor. Willem II zelf presteerde echter ook 
wisselvallig en als er al gewonnen werd, dan was dat niet 
zozeer dankzij het grandioze spel maar eerder omdat het 
gelukskwartje de goede kant opviel. Thuis tegen NAC Breda, 
op 3 september, kwam echter het absolute dieptepunt met 
een kansloze nederlaag van uiteindelijk maar liefst 1-4, na bij 
een stand van 0-3 gestaakt te zijn geweest! De kritiek van de 
achterban was niet mals en trainer Reinier Robbemond en 
technisch directeur Teun Jacobs moesten het veld ruimen. 
Algemeen directeur Martin van Geel nam ook het technisch 
directeurschap over en allerlei namen van nieuwe trainers 

Het jaar 2023 loopt ten einde en 2024 kondigt zich aan. December is elk jaar even een maand om 
enerzijds terug te blikken op wat is geweest en anderzijds vooruit te kijken naar wat ons te wachten staat.

ALS TROTSE KOPLOPER 
HOOPVOL OP WEG NAAR 2024!



Schilder Tilburg voor al uw  
buiten- en binnenschilderwerk

Paint Projekt is al jarenlang een gevestigde naam in Tilburg. We zijn al ruim 

25 jaar het schildersbedrijf waaraan u met een gerust hart uw klussen kunt 

overlaten.  U kunt bij ons terecht voor zowel buiten- als binnenschilderwerk. 

Denk bij dit laatste aan onder andere het witten van uw plafond of het 

schilderen van binnenmuren. Ook voor het schilderen van een gevel, deuren of 

de buitenkozijnen kunt u bij ons terecht. Wij beschikken over het juiste materiaal 

om uw opdracht tot een vakkundig einde te brengen. Mocht het nodig zijn, dan 

regelen wij een steiger zodat wij ook buiten alles voor u van een nieuwe verflaag 

kunnen voorzien. We kunnen het gehele project voor u verzorgen. U heeft er 

géén omkijken meer naar. Wij zorgen voor een streeploos resultaat!

Paint Projekt

Obrechtstraat 65
5012EB - Tilburg
06 - 30 06 93 47
info@paintprojekt.nl
www.paintprojekt.nl
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BESTUURSMEDEDELINGEN

GEEF AAN ONS S.V.P. WIJZIGINGEN DOOR IN JE GEGEVENS!
Nog altijd krijgen wij bladen of e-mails terug, omdat mensen hebben vergeten hun juiste gegevens aan ons door te 
geven! Dus ga je verhuizen of heb je een ander e-mailadres of telefoonnummer gekregen, geef het ons dan meteen 
door via info@scwillemii.nl.

VOLG ONS OOK OP SOCIAL MEDIA
Behalve op onze website www.scwillemii.nl 
en via ons clubmagazine de Willem II’er kun 
je ons ook volgen op social media. Volg jij ons 
al op de volgende kanalen?

Facebook: Supportersclub Willem II Tilburg
Twitter: @supclubwII
Instagram: supportersclub_willemii

Op deze social mediakanalen vind je het 
laatste nieuws van de Supportersclub Willem 
II, volg je de laatste ontwikkelingen van 
Willem II en krijg je een indruk van onze 
activiteiten. Volg ons snel zo breed mogelijk! 

FIJNE FEESTDAGEN!
Het bestuur van de Supportersclub Willem II wenst alle 
leden, en andere lezers van de Willem II’er, gezellige 
feestdagen, een rustige jaarwisseling en een 
gezond en sportief 2024. Ook in het nieuwe 
jaar zal de Supportersclub weer diverse 
activiteiten organiseren voor de leden, 
zoals de busreizen naar uitwedstrijden 
van de Tricolores, de reizen naar 
Engeland en Duitsland en we zijn 
voornemens een voetbalquiz te 
organiseren. Houd onze website 
(www.scwillemii.nl) en social 
mediakanalen hiervoor in de 
gaten. 



√  Verbouwingen     √  Nieuwbouw

√  Onderhoudswerk   √  Mach. Timmerwerk

Smalbroekstraat 1  |  5035 HC Tilburg  |   06-45439905  |  vanderpolbouw@gmail.com  |  WWW.VANDERPOLBOUW.NL

Allround in nieuwbouw, 
renovatie en verbouw
Van der Pol Bouw uit Tilburg heeft met 2 man sterk 
(vader & zoon) al een halve eeuw ervaring in de 
bouw. Wij zijn allround bouwers, van (kleinschalige) 
nieuwbouw tot renovatie, van verbouw tot afbouw tot 
onderhoud. Het vak is van vader op zoon overgedragen 
en samen bieden wij een dienstenpakket van A tot Z, of 
het nu gaat om een nieuwbouwwoning, de renovatie 
van een vervallen pand of een klein klusje als het 
vervangen van een kozijn. Wij kunnen elk bouwproject 
voor u organiseren en realiseren, waarbij we zo nodig 
ook vakkundige collega’s inschakelen.

Wij werken voor particulieren en bedrijven in een straal 
van 125 km rondom Tilburg, op verzoek ook verder weg. 
Denk vooral aan Tilburg, Breda, Den Bosch, Eindhoven 
en omgeving.

Wij wensen 
Willem II heel
veel succes!
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INTERVIEW PETER MAES

“HET IS ALSOF IK AAN HET BEGIN 
STA VAN EEN NIEUWE CARRIÈRE!”

PETER MAES LEGT ZIJN KAARTEN OP TAFEL: 

Na een stroeve start van de competitie lijkt Willem II weer een goede koers te varen met een nieuwe 
kapitein aan het roer. De Belgische trainer heeft op bijna ‘Pep Guardiolaanse wijze’ het team van 
Willem II weer op de rit gekregen. Niet alleen de resultaten op het veld zijn verbeterd, maar de 
geluiden rondom onze club zijn ook een stuk positiever geworden. We hebben het met Peter Maes 
over de doorstart van zijn carrière, kernwaardes die hoog in het vaandel staan bij de Belgische 

trainer en natuurlijk komen ook de fanatieke Willem II-supporters aan bod.
 

Tekst: Jeroen van den Assem & Jelle Verschuuren, Foto’s: Toin Damen

Nadat Peter Maes een tijdje uit de voetbalwereld was 
verdwenen, begon de oud-doelman van o.a. Lommel SK, 
RSC Anderlecht en KSK Beveren met goede moed aan 
zijn nieuwe, ‘buitenlandse’ avontuur bij Willem II. Met 
tien overwinningen uit zijn eerste elf KKD-wedstrijden 
mag er met recht gesproken worden van een knallende 
Maes-start. 

Hoe bevalt het Maes om dagenlang weer op de club 
te zijn, het vers gemaaide gras te ruiken en om weer 
hoofdverantwoordelijke te zijn van bij een voetbalclub? 
“Ik ben een echt voetbaldier, daarom was ik heel erg blij 
toen ik in contact kwam met Willem II. De manier van 
werken bij Willem II spreekt me aan, de lijntjes binnen de 
club zijn kort en dat vind ik heel 
erg fijn. De eerste gesprekken 
met Martin van Geel vond ik heel 
positief en het was meteen een 
match.” 

Maes is woonachtig in Lommel en was als trainer succesvol 
bij diverse clubs bij onze zuiderburen. Zo won hij met KSC 
Lokeren in 2012 en 2014 de Beker van België. Tot tweemaal 
toe werd de finale met 1-0 gewonnen met Zulte Waregem en 
KV Kortrijk als tegenstanders. Tevens bereikte hij promotie 
met KV Mechelen en speelde hij Europa League-voetbal 
met KSC Lokeren en KRC Genk. Peter Maes wil zichzelf in 
Nederland weer als hoofdtrainer op de kaart zetten. “Ik ben 
blij dat Willem II mij heeft aangenomen op basis van mijn 
kwaliteiten en wat ik in het verleden heb gepresteerd als 
coach. Daarom ben ik Willem II heel erg dankbaar en kan 
ik mezelf hervinden als trainer. Dit is voor mij een unieke 
kans en die wil ik met beide handen aanpakken.” 
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INTERVIEW PETER MAES

GENERATIEKLOOF EN CULTUURSHOCK
Peter Maes gaat verder met zijn verhaal: “Er zit een 
serieuze generatiekloof tussen mij en de spelers; 
daarnaast verschilt de cultuur in Nederland en België 
best veel van elkaar. In België voetballen ze ook heel erg 
anders dan in Nederland. Van nature willen ze in het 
Belgische voetbal een resultaat verdedigen. In Nederland 
zijn ze meer bezig met een voorsprong uitbouwen. Met 
deze verschillen is het alsof ik weer aan het begin van mijn 
carrière sta.” 

Voor onze trainer was het dus even wennen aan de 
Nederlandse speelstijl en hoe dit allemaal vorm te geven bij 
Willem II. Zijn start bij Willem II is veelbelovend te noemen, 
maar dit alles wordt niet zonder slag of stoot bereikt. Maes 
is een type trainer die vol voor zijn doelen gaat. Aan het 
einde van zijn werkdag op de club is het werk nog niet 
gedaan. Doordat hij geen voorbereiding heeft kunnen 
draaien, moest hij in een sneltreinvaart de Willem II-
selectie én de Keuken Kampioen Divisie leren kennen. Dat 
betekent dat zijn werkdag niet eindigt bij thuiskomst, want 
dan gaat hij weer druk in de weer met het bekijken van 
beelden van tegenstanders, analyseren van wedstrijden 
en het bedenken van het proces dat hij met Willem II is 
ingeslagen. “Ik pak het stukje voor stukje aan. Denk aan 
het inslijpen van ideeën, vaste patronen, maar we werken 
ook aan houding en intensiteit. We hebben al heel veel 
goede stappen gezet en mooie resultaten behaald, maar we 
kunnen nog veel meer mooie stappen zetten.” 

Wat zijn de verschillen tussen het begin en het heden 
van Peter Maes bij Willem II?  “Het grootste verschil zit ‘m 
natuurlijk in de resultaten. Daar draait het uiteindelijk 
om. Ik merk dat er nu ook een bepaalde rust in het elftal 
zit. Daarnaast zie ik dat we bezig zijn met het creëren van 
een nieuwe identiteit, we spelen namelijk steeds vaker 
als dé koploper van de Keuken Kampioen Divisie. Met die 
gedachte moeten we aan alle wedstrijden beginnen.”
 
EEN TYPISCHE PETER MAES TRAINING
Op het trainingsveld achter het stadion gooit Maes er 
tijdens de trainingen diverse Vlaamse termen in om de 
selectie scherp te houden. Concentratie en intensiteit zijn 
dan ook de onderdelen waar hij de focus op legt tijdens de 
trainingen. “Alles wat je doet, moet je vanuit je verstand 
doen. Het heeft totaal geen zin om te trainen zonder doel, ik 
vind dat je moet nadenken over alles wat je doet. Als ik op 
het trainingsveld sta, wil ik anderhalf uur lang volle focus 
op de gezichten van mijn spelers zien. Mentale scherpte 
neem je ook mee in de wedstrijden: als je tijdens de training 
onder druk wordt gezet, dan weet je hoe je tijdens de 
wedstrijd daar mee moet omgaan. Mentale weerbaarheid 
is enorm belangrijk voor een voetballer.”
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INTERVIEW PETER MAES
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RUBRIEKINTERVIEW PETER MAES

natuurlijk ook waarom het zo fijn is om een brede selectie 
te hebben.” De keuzes die Maes maakt, komen natuurlijk 
niet uit de lucht vallen. “Ten eerste, kan iedereen een 
jonge gast inbrengen. Ten tweede is het belangrijk om 
goed te weten wanneer je een jonge gast kunt brengen. 
Als ik er verzekerd van ben dat een speler een voldoende 
kan halen, dan zet ik hem in. Als ik niet honderd procent 
zeker kan zeggen dat een speler een voldoende scoort, 
dan laat ik hem op de bank. Hierdoor ontstaat een 
natuurlijke vorm van concurrentie.” 

HONDSTROUW PUBLIEK
De twaalfde man van Willem II is hondstrouw aan de club, 
dat is ondertussen bij Peter Maes ook wel bekend. “De 
supporters van Willem zijn heel erg trouw aan hun club. 
Omdat de supporters zo betrokken zijn, zijn ze af en toe 
wat kritisch. Bij KV Mechelen waren de fans ook altijd 
heel fanatiek en betrokken. Hier vind ik de sfeer nog net 
iets ‘agressiever fanatiek’ en dat bedoel ik op de positieve 
manier. Bij Willem II laten ze echt zien wat ze voelen. Zo 
ben ik zelf ook, dus dat vind ik heel erg mooi om te zien.”

Hoe lang kan Willem II deze opmars volhouden? Hoe 
gaat de tweede seizoenshelft eruit zien? En op welke 
aspecten gaat deze groep zich nog verbeteren? Wat Maes 
sinds zijn komst in Tilburg typeert, is dat hij de selectie 
korte termijndoelen meegeeft. Met het einde van 2023 
in zicht zijn de doelen gesteld op 40 punten na 19 duels, 
collegialiteit in de vorm van samenwerking en onderling 
respect. 

En waar het uiteindelijk gaat eindigen? Het nieuwe 
jaar wordt voor de Tricoloresfans met recht een zéér 
interessant Willem II-jaar! 

CONFRONTATIE
De Willem II-supporters zien Maes meestal druk 
coachend voor de dug-out staan tijdens wedstrijden. Hij 
schuwt het niet om spelers te wijzen op bepaalde keuzes, 
hij schroomt niet om in te grijpen als het niet lekker 
loopt en prikkelt de selectie, zodat ze in het vervolg 
andere keuzes maken. We lichten er in ons gesprek één 
specifieke voetballer uit: Thijs Oosting. Oosting heeft voor 
de komst van Peter Maes een periode gehad waarin hij 
aan het worstelen was met zijn rol en positie in de ploeg 
en hij is de laatste weken op dreef met vijf doelpunten 
voor de Tricolores. 

Maar hoe kun je voor een ommekeer zorgen bij zo’n 
voetballer? “Wanneer je met iemand de confrontatie 
aangaat, dan doe je dat om een proces te versnellen. Je 
wilt iemand aan het nadenken krijgen en gelukkig is 
Oosting iemand die dat goed oppakt en er vervolgens ook 
iets mee doet. Je moet natuurlijk ook niet vergeten dat 
je te maken hebt met veel jongens tussen de twintig en 
dertig jaar oud. Deze spelers moeten nog veel leren in de 
voetballerij, het is daarom ook heel erg belangrijk dat 
spelers hun eigen weg vinden en ik wil hen graag daarbij 
helpen.”

MINUTEN VOOR DE JEUGD
Tot grote vreugde van veel supporters krijgen de jeugdige 
spelers van Willem II veel speelminuten in het eerste 
elftal van de Tricolores. Zo maakten Khaled Razak, 
Jayden Houtriet, Amine Lachkar en Niels van Berkel 
al minuten onder Maes. Daarnaast heeft Maes er een 
handje van om, daar waar het kan, spelers te belonen met 
speelminuten. “Iedereen wil erbij zijn. Al die jongens die 
wij gebracht hebben, zijn van toegevoegde waarde. Dat is 
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BOWLINGAVOND

Een kleine 35 leden van de Supportersclub Willem II 
kwamen op 3 november naar de bowlingbanen aan de 
Ringbaan Oost voor een gezellige avond vol oeh’s en 
aah’s, spanning, teleurstelling en sensatie met de grote 
ballen. Dit alles werd uiteraard opgeleukt met de nodige 
biertjes, wijntjes en frisjes en er kwamen ook schalen met 
hapjes langs. Uiteraard werd er ook veel gelachen en over 
Willem II gepraat met de nodige humor maar soms ook 
heel serieus. Bestuursleden Arvid en Jan van den Dries 
hielden de (tussen)standen minutieus bij, zodat vlak nadat 
de laatste bal gegooid was, de einduitslag bekend was en 
de prijsuitreiking kon plaatsvinden. De dames ontvingen 
een bon van Rituals ter waarde van respectievelijk €30, 
€20 en €10 en de prijswinnende heren ontvingen voor 
dezelfde waarde bonnen van Bol.com.

VROUWEN
Er deden deze keer 13 dames mee aan de bowlingavond. 
Een sterk bezet veld, hetgeen bijvoorbeeld bleek uit het 
feit dat voormalige toppers als Rianne van de Sande en 
Petra van Dijk er niet in slaagden bij de top drie zelfs 
maar in de buurt te komen. De winnares bij de dames was 
dit keer de sterk gooiende Danique Martens die met haar 
puntentotaal van 266 zelfs bij de heren een derde prijs zou 
hebben behaald. Sandy van Gestel en Noortje Martens 
completeerden het podium bij de dames.

Einduitslag dames na twee frames
1. Danique Martens – 266 punten
2. Sandy van Gestel – 251 punten
3. Noortje Martens – 207 punten

WEDEROM EEN GESLAAGDE 
EDITIE VAN DE BOWLINGAVOND
Tussen de twee busreizen naar twee opeenvolgende 
uitwedstrijden door, tegen SJC Noordwijk op 
donderdag 2 november en tegen Jong Ajax in 
Amsterdam op maandag 6 november, was er 
nog een activiteit van de Supportersclub Willem II 
gepland. Op vrijdag 3 november jl. vond namelijk 
de jaarlijkse bowlingavond plaats in Dolfijn 
Bowling te Tilburg.
 
Tekst: Jan van den Dries, Foto’s: Toin Damen
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RUBRIEK

MANNEN
Bij de ongeveer twintig mannen waren enkele sterk 
gooiende (medical) stewards aanwezig, waaronder 
Patrick Couwenberg, Theo van der Heijden en Levent 
Onder. Zij hadden veel lol onder elkaar en gooiden best 
een stevig potje maar ze bereikten daarmee niet de 
top drie. Die bestond deze editie uit een aantal ‘usual 
suspects’: Johan van Dijk, Bert van de Meer en Jack van de 
Sande.

Einduitslag bij de heren na twee frames
1. Johan van Dijk – 282 punten
2. Bert van de Meer – 269 punten
3. Jack van de Sande – 262 punten

Al met al weer een geslaagde, zij het wat minder drukke, 
editie van de jaarlijkse bowlingavond die wij in november 
2024 opnieuw hopen te organiseren.
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morgen wil ik 
weer net zo’n  jne 
dag als vandaag 

iedereen verdient een morgen

Claudia zit midden in haar behandeling tegen borstkanker. En zij is niet de enige. Eén op de acht 

vrouwen krijgt ermee te maken. Dankzij wetenschappelijk onderzoek is, vijf jaar na de diagnose, 

80% van de patiënten nog in leven. En door nieuwe behandelingsmethoden wordt de kwaliteit van 

leven van (ex-)patiënten steeds beter. Samen met uw hulp komen we steeds een stapje dichterbij. 

Kijk vandaag nog op kwfkankerbestrijding.nl om te zien wat ú kunt doen.
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Het meenemen van eigen eten en drinken is niet toegestaan 

VRIJDAG 29 DECEMBER

ZAAL OPEN: 19:00 UUR

START BINGO: 20:00 UUR

Een gezellige avond uit 
met kans op mooie prijzen!

10 rondes, 3 superrondes

Locatie: Koning Willem II Stadion

KERSTBINGO

SUPPORTERSCLUB
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SINTERKLAASFEEST
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De Pieten bewegen zeer soepel op de snelle beat, 
vergezeld door de talloze aanwezige kinderen en onze 
eigen Kingo. Na ongeveer een kwartiertje verschijnt hij 
dan toch echt: Sinterklaas. Het had ook niet veel langer 
moeten duren want menig kinderkeeltje is dan al schor 
gezongen. Gelukkig doet de microfoon het dan ook weer, 
want een niet al te handige Piet had per ongeluk de 
stekker eruit gedanst. 

Ook dit jaar wordt er een spel gespeeld: het doorgeven 
van cadeautjes. Er zijn twee rijen gemaakt en het pakje 
gaat van het ene kind naar het andere kind. Aan het einde 
van de rij moet het weer terug, alleen nu door de benen in 
plaats van met de hand. Het team van Creatieve Piet heeft 
uiteindelijk gewonnen.

Na het spel krijgt de Sint een nogal vreemde brief, waarin 
staat dat er gestopt moet worden met het feest, anders zou 
het nogal een vervelend einde kunnen krijgen. De bange 
Pieten wilden het liefst direct vertrekken maar de Sint wil 
de boosdoener eerst te pakken krijgen. Wie stuurt er nou 
zo’n onaardige brief?

Niet veel later is de dader ontmaskerd. Het blijkt een 
van de Pieten te zijn die een beetje ontevreden was met 
de gang van zaken maar na een kort gesprek is de lucht 
geklaard en barst het feest alsnog los. Na het uitdelen van 
de cadeaus gaat iedereen moe maar voldaan op huis aan.

SINTERKLAASFEEST 
BIJ WILLEM II
Op zondag 26 november, daags na de heerlijke 
uitoverwinning op Telstar, bruist het wederom in 
het Koning Willem II stadion. Dit keer niet vanwege 
de aanwezigheid van de Tricolores maar vanwege 
de Sint en zijn Pieten. 
 
Tekst: Amy Hartevelt, Foto’s: Toin Damen
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Duurtech Duurzame projecten & advies 

info@duurtech.nl www.duurtech.nl 013-2340569

Duurtech is een bedrijf dat sinds 2019 
bestaat en in 4 jaar tijd ruim 900 projecten 
heeft afgerond bij particulier, bedrijven en 
overheidsinstellingen. We kunnen bouwen 
op een grote, tevreden klantenkring. 

We zijn voorstander van een persoonlijke 
aanpak. Veelal starten we een project 
met een intakegesprek bij u thuis of op 
uw bedrijf. Zodat we goed uw wensen 
kunnen horen en goed kunnen inschatten 
wat de situatie is.

Duurtech geeft advies over: 
• energiehuishouding
• zonnepanelen
• PVT-panelen
• warmtepompen
• energie opslag in accu’s
• infrarood warmtepanelen
• ir-vloerverwarming.
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Alexanderstraat 4 • 5038 XW Tilburg

Uitzenden • Werving & Selectie

Bemiddeling (ZZP) • Try & Hire

www.eu-roots.nl

PERSOONLIJK. FLEXIBEL. LOKAAL.

SCOREN BUITEN HET VELD,
MET ONS WINNENDE TEAM?
WIJ GEVEN DE VOORZET, JIJ KOPT ‘M IN!
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DUITSLANDREIS

DE REIS NAAR 
MÖNCHENGLADBACH
Het vervoer stond al klaar en 
na een korte check-in kon 
iedereen de warme bus in. 
Mede dankzij Jack Nouwens 
hadden we op zowel de heen- als 
terugreis een prima gevarieerd 
muziekaanbod. De verkeersborden 
met daarop Mönchengladbach kwamen 
na circa 90 minuten in zicht en dus waren we 
niet ver af van de eerste stop, ons lunchadres. Dat 
werd gevonden in Korschenbroich bij Brauhaus Zum goldenen 
Handwerk Im Anker. Een gezellige, typisch Duitse uitspanning 
waar het lekker warm vertoeven was en we snel 
ons biertje of ‘groot frisje’ op hadden. In rap 
tempo volgde daarna de goed verzorgde 
lunch! Mocht je ooit in de buurt zijn; doe 
dan zeker Korschenbroich aan! Het is 
een pittoresk plaatsje in de buurt van 
Mönchengladbach en zeker de moeite 
waard voor een bezoek.

HET STADION EN DE WEDSTRIJD
Hierna vervolgden we onze reis richting 
het Borussiapark. Eenmaal aangekomen 
was het er zichtbaar druk met thuisfans die 
zich verzameld hadden rondom het stadion. Indrukwekkend 
was weer de entourage en de gevulde tribunes met bijna 50.000 
toeschouwers. Ook de fraaie, groen-witte verlichting onder 
het stadiondak, het scorebord en een prima veld maakten het 
schouwspel compleet.

Die Fohlen (de bijnaam voor de thuisploeg) namen het vandaag 
op tegen TSG Hoffenheim. Nadat ‘Die 11 von Niederrhein’ (het 
clublied van de gastheren) was gezongen, floot de arbiter voor de 
aftrap. Dit jaar namen we plaats op de Osttribune met aan onze 
linkerzijde het uitvak. De fanatieke uitfans bleven gedurende de 
wedstrijd fanatiek achter hun ploeg staan en bij enkele liederen 
zaten ‘bekende deuntjes’ die flink werden meegezongen door 
de Tilburgse aanwezigen, omdat we ze bij Willem II ook zingen, 
alleen dan met een andere tekst uiteraard. De wedstrijd kwam 

in de tweede helft pas echt op gang toen 
de thuisploeg in de 58e minuut een 

penalty benutte via Alassane Pléa. Twee 
minuten later was het oud-Willem II’er (!) 
Wout Weghorst die zijn goal meepikte en de 

1-1 binnenwerkte. In de 80e minuut scoorde Nathan 
N’Goumou de 2-1 die tevens de eindstand werd. Een mooie 

overwinning voor Die Fohlen!

FANSHOP, NABORREL EN TERUGREIS
Na de wedstijd was er nog voldoende tijd voor onder meer een 
bezoek aan de fanshop (waar het lekker warm was) of om nog 
iets te eten en te drinken. Het blijft toch verwonderlijk hoe in 
Duitsland de thuis- en uitsupporters in alle gemoedelijkheid 
door elkaar lopen en aan dezelfde tafel een biertje drinken. 

Na nog even een praatje gemaakt te hebben met supporters 
uit Venlo, Zwitserland en Groningen, gingen we richting 

de bus en vertrokken we keurig op tijd weer richting 
Tilburg. 

Op de terugreis werd er nog luider meegezongen 
en werden de prijzen uitgereikt van de blinde toto’s. 
Leuke prijzen, gekocht in de fanshop van Borussia 

Mönchengladbach, die zeker in de smaak vielen. Rond 
de klok van 20:30 uur arriveerden we weer bij het mooiste 

stadion: ons eigen Koning Willem ll stadion.

Het bestuur van de Supportersclub Willem II dankt alle 
meegereisde supporters voor de prima sfeer en de gezelligheid 
tijdens deze opnieuw zeer geslaagde dagtrip naar Duitsland! 

SUPPORTERSCLUB WEDEROM OP BEZOEK 
BIJ BORUSSIA MÖNCHENGLADBACH
Op zaterdag 2 december 2023 was het dan zover; de derde Duitslandreis, georganiseerd 
door de Supportersclub Willem II, stond op het programma: Borussia Mönchengladbach 
– TSG Hoffenheim. Met de schitterende 3-0 overwinning tegen FC Emmen nog vers in het 
geheugen verzamelden de 49 aanwezigen zich rond 9:30 uur bij het Koning Willem II stadion.
 
Tekst & foto’s: Rianne van de Sande
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COLLEGA’S GEZOCHT!
M.J. van Riel, met vestigingen in Tilburg, Eindhoven, 
Oss en Moerdijk, breidt uit en is op zoek naar 
collega’s voor de volgende vacatures: 

Meer info? 
www.mjvanriel.nl/vacatures 
Interesse? 
Mail naar sollicitaties@mjvanriel.nl

Kraanmachinist (leerling) telescoopkraan/torenkraan
Riggers voor aan- en afpikken lasten 
Chauffeur exceptioneel transport
Chauffeur autolaadkraan 
SPMT-operator (leerling) Scheuerle
Medewerker vijzelploeg
Machineverhuizer/ Monteur

Bel of 

app nu!

06-53195123
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Specialist in
Brood & Banket!
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www.paksoft.eu

www.paksoft.eu

Kundig en Klantvriendelijk in Engineering

 013 – 205 0 105
 info@paksoft.eu

Dr. Hub van Doorneweg 167
   5026 RC Tilburg
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INTERVIEW RAFFAEL BEHOUNEK

“HOE IK VROEGER VERKLEED GING 
MET CARNAVAL? ALS VOETBALLER….!”
Als iemand mij zou vragen waar ik aan denk bij het land Oostenrijk, dan zou mijn antwoord sneeuw 
zijn. Vervolgens schieten skiën en bergen ook nog in mijn gedachten, maar daar blijft het dan wel bij. 
Gelukkig kan ik een nieuw begrip toevoegen aan mijn lijstje: Raffael Behounek. Hij heeft niet lang 
nodig gehad om tot een begrip te worden in Tilburg. In een gesprek van bijna een uur passeren diverse 
onderwerpen de revue: van carnavalskostuum tot werphengel en uiteraard blijft het voetbal niet 

onderbelicht. Wie is deze Oostenrijkse rots?
 

Tekst: Amy Hartevelt, Foto’s: Toin Damen
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INTERVIEW RAFFAEL BEHOUNEK

TILBURG
Het is vroeg in de middag als Raffael Behounek 
goedgehumeurd aanschuift voor een gesprek over onder 
andere zijn komst naar Tilburg. Tot zijn overstap naar de 
Keuken Kampioen Divisie heeft hij alleen voor Oostenrijkse 
clubs gespeeld. Wat deed hem besluiten om zich bij de 
Tricolores te voegen? “Mijn zaakwaarnemer liet mij weten 
dat er interesse was vanuit Nederland. Nog geen zes weken 
later was de deal beklonken. De belangrijkste reden voor 
mij om hier te voetballen is het feit dat het Oostenrijkse 
voetbal veel meer fysiek is vergeleken met het spel hier. 
Het voetbal ziet er in deze competitie een stuk beter uit, al 
kunnen sommige teams in de KKD ook behoorlijk fysiek 
spelen. Het mooiste zou zijn om te promoveren naar de 
Eredivisie. Daar is het voetbal nog mooier.”

Raffael is intussen al verschillende maanden gevestigd in 
de Kruikenstad, iets wat hem buitengewoon goed bevalt. 
Zijn huidige woonplaats verschilt overigens als dag en 
nacht van de stad waar hij is geboren, namelijk Wenen. 
Deze hoofdstad heeft maar liefst twee miljoen inwoners 
en beschikt over een zeer rijke geschiedenis. Ook zijn er 
diverse paleizen, kerken en kathedralen te vinden, totaal 
anders dan Tilburg dus. Toch voelt de verdediger zich 
hier helemaal thuis. “Veel steden zijn wat saai vergeleken 
met Wenen, maar Tilburg heeft iets. Het is fijn om hier te 
wonen, het is heel rustig en als ik iets wil ondernemen, 
dan kan dat. Je bent bijvoorbeeld zo in Amsterdam of 
Antwerpen. Daarnaast zijn de mensen veel vriendelijker 
en, dit klinkt misschien een beetje vreemd, het is zo handig 
dat de supermarkten lang open zijn.”

FAMILIE EN TEAMGENOTEN
Het grootste deel van Behouneks familie woont in 
Wenen, maar dat wil niet zeggen dat er niemand 
naar zijn wedstrijden komt kijken. Hij krijgt 
regelmatig bezoek van zijn vader, moeder, ooms, 
neven en vrienden. Op de vraag of hij zijn familie 
mist, zei hij het volgende: “Voordat ik hier naartoe 
verhuisde, woonde ik al niet meer in Wenen, 
maar in Tirol. Daar heb je een vliegtuig nodig 
om bij iemand op bezoek te gaan. Wat dat betreft 
is er dus niets veranderd. Ik heb nog steeds een 
ticket nodig om familieleden en vrienden te zien. 
Ook in het team hoefde ik niet echt te wennen. 
Om heel eerlijk te zijn, ik had nog nooit iets 
gehoord over een van de spelers, maar je hebt een 
gemeenschappelijk doel en dat is winnen. Daarbij 
was iedereen heel vriendelijk en ik werd aan alle 
kanten geholpen.”

VOETBALCARRIÈRE
Als er een ding opvalt aan de speelstijl van Raffael, 
dan is het zijn manier van hardlopen. Mocht je 
hem niet direct herkennen op het veld om wat 
voor reden dan ook, vanaf het moment dat hij gaat 
rennen, kun je niet om hem heen. Met andere 
woorden, zijn bewegingen vallen nogal op. Is hij 
zich hier bewust van? “Ja, ik weet dat het er anders 
uitziet. Soms, als ik iets van de wedstrijd terugkijk 
en ik zie mezelf op die manier hardlopen, dan 
denk ik: ben ik dat? Het ziet er grappig uit, maar 
het werkt en ik heb altijd dezelfde stijl gehad.”
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INTERVIEW RAFFAEL BEHOUNEK

Behounek is al vanaf zijn vierde jaar op het voetbalveld 
te vinden. De Oostenrijkse coaches hebben hem tot zijn 
zeventiende (!) jaar als spits ingezet, vervolgens als 
vleugelspeler en pas daarna als centrale verdediger. De 
reden hiervoor was dat hij nooit snel genoeg was voorin 
en dat er dus gezocht moest worden naar een positie 
waarbij het minder om de snelheid draait. Een handige 
bijkomstigheid was dat hij goed is in het ‘lezen’ van de 
wedstrijd, daar heb je meer aan als verdediger dan als 
spits. Bovendien is hij zeer bedreven in het koppen, 
dat hebben we allemaal kunnen zien. “Het is leuk om 
te scoren als spits, maar het is nog leuker om te scoren 
vanuit mijn huidige positie.”

DE TRAINER
De centrale verdediger voelt zich als een vis in het water 
in het Tilburgse team. Dit komt niet alleen door de spelers 
en het prachtige stadion, maar vooral door de nieuwe 
trainer, Peter Maes. “Hij is old school en dat vind ik 
een erg prettige manier van werken. De trainers die op 
leeftijd zijn, hebben een compleet andere benadering 
dan de jongere generatie. Mijn coach is Oostenrijk was te 
vergelijken met Maes, dus ook wat dat betreft hoefde ik 
niet echt te wennen.” 

FAVORIETE WEDSTRIJD 
Ook al is Raffael nog niet heel lang in Tilburg, hij heeft 
wel een favoriete wedstrijd tot nu toe en dat is die tegen 
De Graafschap. Dat zal voor niemand een verrassing zijn, 
want het was een zeer enerverende strijd. “De supporters 
waren ongelooflijk, vooral na de tweede goal van Bokila. 
Het was een groot feest met luidkeels zingende en 
springende mensen. Dat was bij mijn vorige club wel 
anders. Er kwamen bezoekers, maar fans zoals in Tilburg 
waren er niet.” Op mijn vraag of hij een voorkeur heeft 
voor een bepaalde club blijft het even stil. “Ik kijk graag 
naar La Liga en af en toe naar de Eredivisie. Feyenoord 
heeft mijn voorkeur als ik een team in Nederland moet 
kiezen. Dat komt onder andere door de speelstijl en het 
feit dat er een Oostenrijkse centrale verdediger speelt die 
ik ken: Gernot Trauner.”

VRIJE TIJD
Een training vergt lichamelijk veel van je, ongeacht 
welke leeftijd je hebt. Na inspanning heb je ontspanning 
nodig, of dat nu in de vorm van relaxen is of het spelen 
van videogames, dat is voor iedereen anders. Raffael 
doet beide, maar daarnaast is er iets anders waar hij 
graag mee bezig is: vissen. “Ik ging als kleine jongen 
vaak vissen met mijn vader. Het is heerlijk om aan de 
waterkant te zitten en naar het water te turen in de 
hoop dat je een uit de kluiten gewassen exemplaar aan 
de haak slaat. Niet zo gek lang geleden ben ik hier in 

de buurt gaan vissen met wat spelers uit het team. We 
hebben toen een geweldige middag gehad die zeker voor 
herhaling vatbaar is.”

SINTERKLAAS EN CARNAVAL
Oostenrijk en Nederland hebben meer gemeen dan je 
in eerste instantie zou denken. Op het moment dat dit 
interview plaatsvindt, duurt het nog maar drie dagen, 
voordat de Sint weer aankomt in ons land. Nikolaus is 
de naam van de Oostenrijkse equivalent, alleen heeft hij 
geen Pieten bij zich, maar duivels. Het principe is verder 
hetzelfde. Op 5 december worden er cadeautjes uitgedeeld 
aan de kinderen die zich goed hebben gedragen, degenen 
die dat niet hebben gedaan, krijgen, net als bij ons, 
helemaal niets. 

Ook carnaval wordt in beide landen uitgebreid 
gevierd, alleen niet helemaal op dezelfde manier. Een 
carnavalsoutfit zie je terug in zowel Nederland als 
Oostenrijk. Hoe ging Raffael verkleed toen hij op de 
basisschool zat? Hij moet even lachen en zegt: “Als 
voetballer. Dat wilde ik het liefste worden, dus ik moest 
en zou een voetbaltenue aantrekken. Elk jaar.” 
Er zijn meer overeenkomsten te vinden, zoals het vasten. 
Daarnaast zijn er diverse optochten, bijvoorbeeld in Tirol 
tijdens de ‘Fasnacht’. Dit evenement vindt plaats vlak voor 
de vastentijd en gaat vergezeld van veel verklede mensen, 
luide muziek en uitbundige dans.

CONCLUSIE
De conclusie na een uurtje praten is dat Oostenrijk en 
Nederland niet heel erg van elkaar verschillen, maar over 
één ding hebben we het nog nauwelijks gehad: de bergen. 
Wellicht wil hij hier nog iets over vertellen? Behounek 
kijkt even naar buiten en zegt: “Ik mis de bergen totaal 
niet. Ik maak er geen gebruik van en ik heb ze ook 
helemaal niet nodig. Skiën deed ik vrijwel nooit, want ik 
wilde altijd voetballen.”

Er zijn geen besneeuwde bergtoppen in Tilburg maar 
met deze geweldige verdediger hebben we wel een 
Oostenrijkse rots in het Koning Willem II stadion. 
Hopelijk blijft hij nog lang zijn steentje bijdragen.
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PROFIELSCHETS
Naam: Jeremy Bokila
Leeftijd: 35
Beroep: Spits
Woonplaats: Antwerpen

Jeremy, we willen graag een aantal vragen stellen aan 
één van de publiekslievelingen van dit Willem II. Jouw 
dochter zal misschien een vriendenboekje hebben, 
wij willen je aan de hand van een vriendenboekje een 
aantal vragen stellen. We starten met vraag één. Wat 
wilde je later worden als je groot zou zijn?
Ik heb er nooit echt over nagedacht, want ik wilde 
altijd al voetballer worden. Ik heb mode gestudeerd, 
maar ik denk niet dat ik daar ooit iets mee wil doen. 
Als je de keuze hebt tussen voetbal en mode, dan is het 
niet zo moeilijk hè! Het houdt me de laatste tijd wel 
bezig wat ik zou willen doen na mijn voetbalcarrière. 
Daar ontkom je nou eenmaal niet aan als je ouder 
wordt. Ik heb zoveel jaren ervaring en kennis 
opgedaan dat het zonde is om daar niks mee te doen. 
In België was ik al gestart met de trainersopleiding 
en ik hoop die op een later tijdstip weer op te kunnen 
pakken.

Waar droomde je als kind van?
Mijn vader en broers zaten ook op voetbal en ik had het 
doel om een zo goed mogelijke voetballer te worden. Daar 
draaide alles om bij ons thuis. 

Welke droom heb je voor jouw kind? 
Mijn dochter is nu zes jaar en ze is ervan overtuigd dat ze 
kinderarts wil worden. Maar papa denkt alleen: ‘Weet je 
wel hoe lang je dan naar school moet? En wat dat papa gaat 
kosten?’ Ze vindt voetbal niet zo interessant, al vindt ze het 
wel heel leuk om naar mijn wedstrijden te komen kijken. 

Familie versus voetbal?
Mijn broers wonen in Frankrijk, België en Nederland en 
iedereen heeft inmiddels zo goed mogelijk een eigen leven 
opgebouwd na hun carrières. Familie is heel belangrijk 
voor mij en in het begin vond ik het erg lastig dat we zo ver 
van elkaar woonden. Nu weet ik dat het goed is en ben ik 
er aan gewend.

Wat vraag je aan de kerstman? 
Het kampioenschap! Maar dat is nog iets te vroeg in 
december, haha. Mijn dochtertje heeft een hele lijst met 
wensen en ik wil natuurlijk vooral gezond blijven. 

JEREMY BOKILA: 
VERBINDER IN DE 
SPELERSGROEP 
Tekst: Sanne van Herp, Foto’s: Toin Damen
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Heb je goede voornemens voor 2024? 
Dat ik op deze leeftijd nog zo kan blijven presteren als dat 
ik nu doe en dat ik dat niveau kan blijven aantikken. Het 
is mijn ambitie om te promoveren met Willem II en dat de 
supporters later zeggen: “Weet je nog in 2024 van Willem 
II? Jeremy was daarbij!” 

Wat is je favoriete muziek? 
R&B en Nederlandse muziek, zoals Frenna. Maar als ik 
na een gewonnen wedstrijd boven in het stadion kom, 
vind ik een feestje met smartlappen ook gezellig.

Het publiek zingt voor jou op de melodie van ‘Tequila’ 
van The Champs, maar wat is jouw favoriete drankje? 
Ik ben een echte Hennessy cognac fan!

Je hebt een rijke carrière waarbij je bij clubs over de 
gehele wereld hebt gespeeld. Wat is je favoriete plek 
op aarde? 
Hier moet ik wel over nadenken. In California (Amerika) 
heb ik erg genoten, maar was het leven wel duur. Mijn 
beste vakantie was in Cancun, Mexico. De rust en 
ontspanning daar is echt een aanrader. Maar eigenlijk 
ben ik niet zo’n buitenmens hoor. In mijn woonplaats 
Antwerpen ben ik ook het liefste thuis. 

Wat zijn je hobby’s?  
Netflix kijken, tennissen en natuurlijk voetbal. Het 
is geweldig om van je hobby je werk te kunnen 
maken, al was dat echt geen gemakkelijke taak. 
Het vraagt veel inzet, discipline en je moet 
leren incasseren: ik ben iemand die altijd wil 
presteren en ik heb echt moeten leren om te 
accepteren dat de trainer de beslissingen neemt. 
Daar kun je het mee eens of oneens zijn, maar 
de trainer heeft altijd gelijk. Vroeger 
trok ik het mij aan als ik geen 
basisplaats had of op mijn flikker 
kreeg. Nu weet ik dat ik mij 
daar niet druk om moet maken 
maar het juist als kracht moet 
gebruiken. Ik ben altijd bezig 
om te laten zien dat ik het 
wel kan. Ik pep me voor 
iedere invalbeurt op, 
ook als dat maar één 
minuut is en dan geef 
ik alle energie die 
ik in mij heb. Ik 
probeer dat ook 
door te geven 
aan jongere 
spelers. 

Welke superkracht zou je willen hebben?
Gedachten lezen. We leven in een wereld die vooral draait om 
de buitenkant, waardoor het lastig is om in te schaten wat wel 
en niet gemeend is. Wie heeft het goed met je voor? En wie niet? 
De wereld zou er echt anders uitzien als we elkaars gedachten 
konden lezen.

Wat is je meest onbekende talent?
We waren laatst met de selectie, staf en kantoorpersoneel gaan 
golfen. Dat vond ik onverwacht echt heel leuk om te doen, vooral 
omdat ik het heel snel onder de knie had. Verder ben ik iemand 
die altijd met iedereen goed kan opschieten. Ik lig makkelijk 
goed in de groep. Mijn humor is wel heel erg sarcastisch maar ik 
heb gemerkt dat dat bij Willem II goed ontvangen wordt. Dat was 
niet overal zo, kan ik je vertellen. Ik heb hier echt goede banden 
opgebouwd en kan met iedereen lachen en grappen maken, 
uiteraard binnen de grenzen. En de trainer en ik sluiten goed op 
elkaar aan: Peter zegt alles wat hij denkt, is heel erg recht voor 
zijn raap maar daardoor weet je precies wat je aan hem hebt én 
kun je ook enorm met elkaar lachen. De balans is goed. 

Wat staat er op je bucketlist?
Ik ga deze winter mijn grootste bucketlist-ding afstrepen: ik ga 
met mijn dochtertje samen naar Dubai om daar de jaarwisseling 
te vieren. Dat is de eerste keer dat ik niet bij mijn familie ben 
met de jaarwisseling maar ook de eerste keer dat ik alleen met 
haar op vakantie ga. Ik kijk er enorm naar uit. Even vader-

dochter tijd en het hoofd helemaal leegmaken. Ze is een echt 
papaskindje dus dat komt vast goed!

Tot slot, een boodschap voor de Willem II-aanhang....
Ik wil de supporters van Willem II echt heel erg 
bedanken. Ik ben hier in een warm bad terecht 
gekomen en krijg zoveel liefde vanuit de supporters, 

niet normaal! Voor ik naar Tilburg kwam, stond 
ik eigenlijk op het punt om een streep onder 

het voetballen te zetten, want ik was het 
plezier kwijt. Maar dat heb ik hier echt 

helemaal teruggevonden en dat is 
dankzij de energie en liefde die de 

supporters geven. Dat wil ik 
graag teruggeven op het veld. 

Dank jullie wel!
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EVEN TERUG IN DE TIJD
Fons werd in 1961 geboren in Tilburg in een gezin van 
oorspronkelijk negen kinderen. Zijn vader was een 
voormalig KNIL-militair die destijds vanuit Indonesië 
met zijn vrouw en net geboren kindje de overtocht naar 
Nederland maakte. Helaas overleed tijdens de bootreis 
het kindje toen het een jaar oud was. Later overleed 
op 24-jarige leeftijd zus Monique veel te jong en totaal 
onverwacht. Vader Mallien is inmiddels ook overleden. 
Moeder Mallien is 90 en woont in Tilburg. De overige 
zeven kinderen Mallien wonen op eentje na allemaal 
in de regio Tilburg; broer Bert woont in Amerika. De 
onderlinge band is goed. Fons trouwde met Clazien en 
samen kregen ze zoon Daniel en dochter Tara. De relatie 
met Clazien strandde en in 1999 kwam hij zijn huidige 
vriendin Lonneke tegen op de Tilburgse kermis.

De voetbalcarrière van Fons startte ooit bij Velocitas
Fons groeide op in Tilburg-Zuid en als zesjarig manneke 
begon hij met voetballen bij Velocitas. Na drie jaar 
maakte hij de overstap naar Hieronymus om vervolgens 

de overstap te maken naar TAC waar hij tot zijn 17e jaar 
voetbalde. Bij TAC was Peter van Riel de masseur. Peter 
van Riel had een verzoek gekregen van Hans Muskens 
om samen met Fons naar SSC in Sprang Capelle te komen; 
Peter als masseur en Fons als linksback. SSC speelde 
destijds 2e klasse zaterdagamateurs. 

Fons had in die tijd nog geen rijbewijs, waardoor hij 
of met de brommer of met Peter meereed naar Sprang 
Capelle. Uiteindelijk voetbalde Fons drie jaar bij SSC. In 
het 2e jaar bij SSC deed Fons een testtraining bij Willem 
ll onder Cor Stolzenbach. Helaas werd Fons afgewezen 
maar kort daarna werd hij benaderd door Wally Jansen 
van LONGA, destijds uitkomend in de Hoofdklasse. Ook 
daar voetbalde Fons twee jaar. Wally Jansen vertrok toen 
naar DESK in Kaatsheuvel en Fons volgde hem. Bij DESK 
speelde Fons drie jaar. Uiteindelijk is het in de DESK-tijd 
van Fons geweest dat Piet de Visser Fons in het vizier 
kreeg. Aanvankelijk kwam Piet de Visser kijken naar spits 
Peter Wubben maar de interesse verlegde zich al snel 
naar linksback Fons Mallien. 

VAN DE SOKKEL
NAAR HET STUUR: 

DE BIJZONDERE REIS 
VAN FONS MALLIEN

Natuurlijk weet iedere lezer van de Willem ll’er dat wij een bijzondere club zijn binnen het betaalde 
voetbal. En dat is niet afhankelijk van het spelen in de Eredivisie of in de Keuken Kampioen Divisie. 
Uiteraard kan ik een hele lijst opsommen van zaken die onze club zo bijzonder maken. Wees gerust: 
dat ga ik niet doen! Wel licht ik er graag een onderwerp uit. Hoe bijzonder is het namelijk dat een 
oud-speler van Willem ll niet alleen op de sokkel staat, maar ook chauffeur is van de spelersbus? 

Stof genoeg voor een mooi interview met Fons Mallien.
 

Tekst: Rianne van de Sande, Foto’s: Toin Damen
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LEEFTIJD
Piet de Visser zat op de tribune naast Roy Wilhelm (scout 
Willem ll) en vroeg meer informatie over die in het oog 
springende linksback. Roy gaf echter een verkeerde 
leeftijd door aan Piet. Waarop het eerste wat Piet aan 
Fons vroeg was “hoe oud ben jij?”. Fons was destijds 23 
en geen 29 zoals Roy aan Piet vertelde. Daarop vroeg Piet 
het telefoonnummer aan Fons en sprak de wens uit dat, 
als ze er samen uitkwamen, Fons het komende seizoen 
bij Willem ll kwam voetballen. Nu waren er in die tijd nog 
weinig tot geen zaakwaarnemers, zeker niet op het niveau 
waar Fons toen uitkwam. Maar: Fons had Wally Jansen. 
Wally was ervaringsdeskundige in het betaalde voetbal 
mede ook vanwege zijn tijd bij RBC Roosendaal. De eerste 
contractbesprekingen over een contract bij Willem ll voerde 
Fons samen met Wally. Het werd een semi-profcontract 
waarbij Piet de Visser wilde dat Fons stopte met werken. 
Nu had Fons in die tijd met zijn toenmalige echtgenote 
Clazien een woning gekocht in Baarle-Nassau. Van het semi-
profcontract ging de schoorsteen niet roken; sterker nog: 
er moest geld bij. Waarop Fons toch (net als vele anderen uit 
het elftal met een semi-profcontract) naast het voetbal bleef 
werken. 

EINDELIJK FULLPROF
Na twee jaar als semi-prof gevoetbald te hebben, kreeg 
Fons in zijn derde jaar bij Willem ll een fullprofcontract. 
Een prachtige carrière volgde en in de periode 1986-1992 
speelde Fons maar liefst 188 wedstrijden voor Willem ll en 
staat daarmee voor altijd op de sokkel. Dat bleef zo tot op 
31-jarige leeftijd een pittige blessure een einde maakte aan 
zijn carrière. De blessure had te maken met het feit dat Fons 
pas op latere leeftijd in het profvoetbal terecht was gekomen. 
De fysieke belasting voor het lichaam is dan anders dan dat 
je bijvoorbeeld op jongere leeftijd start. Daarnaast was Fons 
een voetballer puur op karakter wat dan op den duur ook 
weer zijn tol gaat eisen. Fons trainde tijdens zijn carrière 
ook bij Joop Ooms zowel op motivatie, karakter en fysiek. Hij 
heeft goede herinneringen aan de trainingen in de duinen 
en geeft aan dat er geen rem bij hem op stond. Later betaal je 
daar de prijs voor, omdat je toch een soort van roofbouw op 
je lichaam pleegt.

DE AANLOOP NAAR FONS MALLIEN SUPPLIES
Tijdens zijn voetbalcarrière bij Willem ll vroeg Ben Weustink 
(destijds directeur bij sponsor CZ) aan Fons wat hij wilde 
gaan doen na zijn voetbalcarrière. Toen werd het idee 
geboren om samen met moeder Mallien, en zus Monique 
Mallien een Indisch eethuis te beginnen. Moeder Mallien 
kookte al in een restaurant, Monique zou de bediening op 
zich nemen en Fons de PR vanwege zijn netwerk binnen en 
buiten Willem ll. Ben Weustink ondersteunde met het maken 
van een bedrijfsplan en er lag zelfs een optie tot het kopen 
van een pand waar het eethuis in gevestigd zou worden.

NOODLOT
Helaas sloeg toen het noodlot toe. Fons herinnert zich die avond 
nog goed. Hij ging nog even langs bij zus Monique om wat zaken 
omtrent het eethuis door te nemen. Monique gaf aan zich niet 
lekker te voelen waarop Fons afscheid nam en de volgende 
ochtend een telefoontje kreeg dat Monique aan de gevolgen van 
een aneurysma was overleden. Totaal onverwacht: zij mocht 
slechts 24 jaar worden. Alle plannen voor een Indisch eethuis 
waren gelijk van tafel. Fons had er totaal geen zin meer in en de 
wereld van de familie Mallien stond op zijn kop. 

Het verdriet bleef maar ondertussen draaide de wereld ook door. 
Het geval was dat Fons op het einde van zijn voetbalcarrière ook 
al een groothandel had in sportkleding die goed liep. Niet in de 
laatste plaats door zijn contacten in de sportwereld. Doordat 
de groothandel zo succesvol was, kwamen er ook steeds meer 
administratieve taken bij. En dat was nou juist een aspect wat 
Fons wat minder goed lag. Het verkopen zat hem in het bloed 
en ging hem wel goed af. Dus werd het tijd voor iets anders 
en dat werd servicemonteur bij Autex. Een bedrijf dat koffie 
leverde aan bedrijven inclusief de koffiemachines. Fons werd 
daar servicemonteur, waarbij zijn opleiding tot loodgieter in het 
verleden hem goed van pas kwam. Na anderhalf jaar werd het 
bedrijf overgenomen door de Roode Pelikaan waar Fons zijn 
werk als servicemonteur voortzette.

Toen sloeg het noodlot weer toe. Fons kreeg een zwaar auto-
ongeluk waar hij een whiplash aan overhield. Dankzij de goede 
begeleiding van Joop Ooms en chiropractor Bakker knapte hij 
daar redelijk goed van op. Amper zeven maanden later werd 
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Fons weer aangereden ditmaal van de zijkant. Uiteindelijk 
hield hij daar minimale schade aan over maar hij heeft 
van deze klachten wel jarenlang last gehad. Gelukkig had 
Fons Lonneke (zijn huidige vriendin) aan zijn zijde die hem 
bijstond in de jarenlange procedure rondom de letselschade. 
Ook deze tegenslag is Fons met hulp van Lonneke te boven 
gekomen, ondanks het feit dat de bedrijfsarts hem volledig 
af wilde keuren! Dat wilde Fons absoluut niet dus werd 
er gezocht naar werkzaamheden die Fons, ondanks zijn 
fysieke beperkingen die hij overhield aan het ongeluk, 
nog wel kon doen. Het toeval was dat Fons in die periode 
een familievriend van zijn ouders trof op een verjaardag. 
Deze man had een groothandel in onder andere etiketten 
en kassarollen en vroeg of Fons bij hem als verkoper wilde 
werken. Fons begon simpelweg door met de kassarollen en 
etiketten de baan op te gaan en gewoon winkel in, winkel 
uit te gaan om de zaken te verkopen. Langzaam bouwde 
Fons hier een klantenkring op en pas later sprak hij zijn 
connecties vanuit zijn voetbalcarrière aan. 

En dat was dus de start van het latere Fons Mallien Supplies 
waarbij Fons aangeeft dat hij deze onderneming nooit 
begonnen was als hij Lonneke niet naast zich had gehad. 
Zij is zijn steun en toeverlaat en een kei op het gebied van 
boekhouding en administratie. Twee dagen per week werkt 
zij bij een andere werkgever en de rest bij Fons Mallien 
Supplies. Ze vormen een goed team samen en vullen elkaar 
goed aan. Fons op de voorgrond, Lonneke op de achtergrond 
werkzaam maar altijd samen. Het bedrijf is ondertussen 
wel wat veranderd: er is voor gekozen om wat meer de 
verpakkingskant uit te gaan. Nu wordt ook aan grote 
bedrijven kartonnage, rekfolie, tape en dergelijke geleverd. 
Meestal vindt de levering via de rechtstreekse verkoop 
plaats.

HOE FONS CHAUFFEUR WERD VAN DE SPELERSBUS
Goede vrienden Pim en Wichard (die helaas ook op veel te 
jonge leeftijd overleden is) overtuigden Fons ervan om zijn 
busrijbewijs te gaan halen. Samen met Pim rijdt Fons enkele 
dagen per week voor Kupers en Arriva. Dat zijn gevarieerde 
ritten van dagtochtjes tot schoolklassen.

Op een gegeven moment stopte Ad de Laat als vaste 
chauffeur van de spelersbus. Bij Willem II was men ook op 
de hoogte van buschauffeur Fons dus werd Fons gevraagd 
om de spelersbus te gaan rijden. Fons rijdt de spelersbus 
vanaf dit seizoen en heeft er zelf zeker ook lol. Hij doet dat 
samen met Pim, omdat eerder al besloten was dat Fons en 
Lonneke in de winterperiode zouden gaan overwinteren. 
Omdat het ook prettig is om voor andere dagen een back-up 
te hebben, werd besloten dat Pim en Fons de spelersbus 
samen rijden. Fons rijdt voor Kupers voor meerdere clubs, 
ook de supporters. Zo ging hij vorig jaar naar Glasgow voor 
de wedstrijd Rangers FC - PSV. Dat was een hele belevenis.

VEEL VERANDERD
Fons geeft aan dat het zeker meehelpt dat hij vroeger zelf 
profvoetballer is geweest; hij weet immers hoe het voelt voor en 
na de wedstrijd tijdens de busreis. Daarbij geeft hij ook gelijk de 
complimenten aan elftalleider Jos van Nieuwstadt die altijd alles 
piekfijn in orde heeft. Wat opvalt is dat de sfeer wel veranderd is in 
de spelersbus ten opzichte van de tijd waarin Fons profvoetballer 
was. Toen waren er geen mobiele telefoons en oortjes, waardoor 
er onderling veel meer gekletst werd dan nu. Dat is door de jaren 
heen gewoonweg veranderd en past bij het huidige tijdsbeeld. 
Nu maakt het qua sfeer bijna niet uit of men wint, gelijkspeelt of 
verliest. Het is vrijwel altijd rustig in de bus. In de tijd van Fons 
ging er altijd bier mee in de bus dat zeker bij een overwinning 
stevig genuttigd werd. Nu is bovendien alles veel meer 
uitgebalanceerd qua voeding en veel meer gebaseerd op data en 
ervaringen vanuit andere clubs waar ook het begeleidingsteam 
vanuit Willem ll gebruik van maakt. Ook zie je nu een ander type 
speler dan vroeger.

Fons hoort nog wel eens: “trek jij de voetbalschoenen maar weer 
aan”. Waarmee men aangeeft dat men in sommige wedstrijden het 
karaktervoetbal enorm mist. Maar goed, de tijden zijn veranderd 
wat ook terug te zien is in de maatschappij. Tegelijkertijd beseft 
Fons dat het bijzonder is dat iemand die 188 wedstrijden voor 
een club heeft gespeeld, spelers van diezelfde prachtige club nu 
rondrijdt in de spelersbus.

Toch is de spelersbus niet exclusief voor spelers van Willem ll. 
De bus (wordt net als alle andere spelersbussen) iedere dag volop 
ingezet en men kan als particulier ook een verzoek neerleggen om 
vervoerd te worden in bijvoorbeeld de spelersbus van Willem ll. 
Zo vervoerde Fons eerder een amateurclub en zelfs een kookclub.

LATER IS ALLANG BEGONNEN
Door het verlies van familieleden en goede vrienden kwam het 
besef bij Fons en Lonneke dat je nu moet genieten en niet alles uit 
moet stellen. Daarom genieten Fons en Lonneke zoveel mogelijk 
van het leven. Ze doen veel samen ook rondom Fons Mallien 
Supplies. Familie en vrienden zijn belangrijk en vanuit de Oude 
Glorie spreken ze nog regelmatig oude bekenden.

Zo blijft Fons immers niet alleen de stuurman van de spelersbus 
maar ook een levensgenieter die de waarde van het moment 
begrijpt, wetende dat het echte spel des levens altijd doorgaat.
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DE SUPPORTER

VIERDAAGSE
Erik liep afgelopen zomer de Nijmeegse Vierdaagse, 
waarin hij, tot zijn groot plezier, diverse Willem II-shirts 
heeft gespot. De tocht heeft behoorlijk wat gevergd van zijn 
spieren. Geheel pijnvrij is hij dus niet, dat duurt nog even, 
“waarschijnlijk zo’n twee weken”, zegt hij. “Het was pittig, 
vooral omdat je dagelijks moet presteren. Vijftig kilometer 
is al een behoorlijke afstand en dat op vier aaneengesloten 
dagen. Dit doe ik nooit meer, maar ik ben heel blij dat ik dit 
jaar heb meegedaan.” 

Van spierpijn naar een ander soort pijn, namelijk de 
prestaties van de Tricolores. Op het moment dat wij 
spreken is Reinier Robbemond nog de hoofdtrainer en 
verloopt het spel van de Tilburgers met hangen en wurgen. 
Met andere woorden, het spel is met grote regelmaat 
niet om aan te zien. Op mijn vraag of de degradatie of het 
verlies van de play-offs meer pijn veroorzaakte, blijft het 
even stil. “Ik denk toch degradatie” zegt De Ridder met 
enige twijfel . “Je zakt toch een niveau. De play-offs lieten 
zien wat er het hele seizoen al gebeurde. Iedere keer was 
het net niet genoeg en het team wist wederom een mooie 
voorsprong niet te verzilveren. Het is vooral een gevoel van 

uitzichtloosheid dat knaagt. Waar gaat dit naartoe? Er 
zijn diverse andere clubs in deze divisie blijven hangen die 
voorheen prima meedraaiden op het hoogste niveau. Maar 
ja, je bent supporter door dik en dun, al is het dan nu vooral 
dun.” Niemand kon toen vermoeden dat de situatie een paar 
maanden later geheel anders zou zijn.

HUIDIGE FUNCTIE
De Ridder is sinds mei 2019 watergraaf, uiteraard 
in Tilburg. Een watergraaf is eigenlijk een soort 
burgemeester. In dit geval betekent dat het bijwonen van 
vergaderingen en bijeenkomsten, als vertegenwoordiger 
van het waterschap. Het doel is om een duurzaam 
watersysteem te creëren voor zowel nu als in de toekomst. 
Daarnaast zijn er diverse andere taken als het controleren 
van de kwaliteit van het zwemwater, het regelen van de 
waterstand en het beheren van de dijken. Het laatste is 
lastig in een stad waar geen dijken zijn, maar er zijn genoeg 
delen in Nederland waar dat wel het geval is. De watergraaf 
heet dan een dijkgraaf. Overigens draait het niet alleen 
om wateren. In de woningbouw bijvoorbeeld speelt water 
ook een rol, al zal iemand daar misschien niet direct aan 
denken. 

ERIK DE RIDDER EN KONING WILLEM II: 

EEN VORSTELIJK DUO
De supporter die deze editie centraal staat, 
is geboren en getogen in de stad van FC 
Dordrecht. In 1999 verhuist hij voor zijn 
studie naar Tilburg, ruim zestig kilometer 
verderop. De Dordtse club zit dan nog in zijn 
hart, maar dat zal niet lang meer duren. Erik 
de Ridder is de persoon in kwestie en met 
zo’n achternaam kun je niet om het Koning 
Willem II stadion heen, want een ridder en 

een koning gaan hand in hand.
 

Tekst: Amy Hartevelt, Foto’s: Toin Damen
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DE SUPPORTER

WETHOUDER
Voordat Erik terechtkwam in zijn huidige functie was hij 
negen jaar lang wethouder van Tilburg en daarnaast nog 
tweede locoburgemeester. Vanaf het moment dat hij in Tilburg 
kwam wonen, was hij verknocht aan Willem II. Een lokale club 
is erg belangrijk voor hem, vooral als je kijkt naar band tussen 
stad en inwoners. Het is dus niet vreemd dat hij in eerste 
instantie FC Dordrecht-supporter was en geen bewonderaar 
van Feyenoord, terwijl Rotterdam maar op een steenworp 
afstand ligt van Dordrecht. Zodra het gesprek over 
Feyenoord gaat, kan hij een glimlach niet 
onderdrukken. “De beste Awayday met de 
Supportersclub die ik heb meegemaakt 
was op 16 maart 2019. Het was een 
prachtig feestje in het uitvak en wat een 
prestatie van de Tricolores op bezoek 
bij Feyenoord. Freek Heerkens en 
Fernando Lewis scoren die wedstrijd 
en Alexander Isak beslist de wedstrijd 
in De Kuip. Je gaat eigenlijk zonder 
verwachtingen naar de Maasstad en om 
dan drie punten mee terug te nemen naar 
Tilburg… pure euforie!”

Voor zijn periode als wethouder was hij al vaak in 
het stadion te vinden, al was het nog niet op een vaste plek. 
Als wethouder bivakkeerde hij regelmatig in vak L, vaak 
met gemeentelijke gasten en tegenwoordig heeft hij een 
seizoenkaart voor vak E. Gelukkig kunnen supporters nog 
steeds het stadion bezoeken, want het had niet veel gescheeld 
of de club was in 2010 failliet gegaan. De Ridder was toen 
net wethouder en kwam middenin de misère terecht. Hij 
was al een fanatieke supporter, maar vanaf dat moment zat 
de club ook echt in zijn hart. “Het was verschrikkelijk om 
te zien dat onze zo geliefde club in zwaar weer terecht was 
gekomen.” De financiële situatie was verre van rooskleurig 
en dat veroorzaakte een mineurstemming in Tilburg. “Ik heb 
toen heel wat huilende mensen gezien. Paul Bottelier was 
de grote man in die tijd. Hij was zo ontzettend gedreven dat 
hij uiteindelijk gezondheidsklachten kreeg. Al die inzet was 
niet voor niets, we hebben met zijn allen verschrikkelijk hard 
gewerkt om de club overeind te houden en dat is uiteindelijk 
gelukt.” Met allen bedoelt De Ridder ook de inwoners van 
Tilburg en dan vooral de supporters die diverse acties hebben 
opgezet om geld in te zamelen. Wat een clubliefde en wat een 
vriendschapsband!

KERMIS
Vrijwel iedereen in Tilburg kent het fenomeen dat elk jaar in 
juli twee weken lang bezit neemt van de stad. Alleen, weten 
mensen ook dat er een kermiswethouder is? De Ridder is dit 
jarenlang geweest en is ontzettend trots op de grootste kermis 
van de Benelux. Als wethouder ben je verantwoordelijk 
voor het reilen en zeilen rondom allerlei kermiszaken; van 

het platleggen van de binnenstad tot overleg met diverse 
exploitanten. Erik gaat er zelf graag heen met zijn gezin, 
vrienden of desnoods alleen. Hij heeft overigens niet alleen 
positieve herinneringen aan zijn tijd als kermiswethouder. 
Als de burgemeester er niet is, wordt hij vervangen door de 
locoburgemeester en als die er niet is, vervult de tweede 
locoburgemeester die rol. In dit geval is dat dus Erik de 
Ridder. “Ik weet nog goed dat ik uit mijn bed werd gebeld, 
omdat er brand was op de kermis. Het was aan mij om de 

juiste beslissing te nemen. Dat is op zo’n moment 
best lastig.”

UITSUPPORTERS
Tijdens het gesprek komt een eventueel 

verbod op uitsupporters ter sprake. 
“Een leeg uitvak is zonde, want voetbal 
is geen bioscoopsport en gezonde 
rivaliteit mag er zijn. Ik ben het ermee 
eens dat er iets moet gebeuren, maar 

een verbod is het begin van het einde. 
De supporters van de tegenstanders 

dragen bij aan de sfeer en de beleving 
van de wedstrijd. Neem als voorbeeld de 

wedstrijd tegen De Graafschap. Geweldig toch? 
Al die fans die rondjes zwaaien met hun sjaals en 

luidkeels hun team aanmoedigen, zo hoort het. Alleen die 
trommels, die zouden verboden moeten worden, ze zijn zo 
overheersend, om te janken zijn ze.” 

In zijn tijd als wethouder werd er al gesproken over de 
verbouwing van het stadion. Er is tot nu toe een onderdeel 
gerealiseerd, wat vindt De Ridder hiervan? “Het uitvak is net 
een aquarium, verschrikkelijk. Zoiets is toch geen oplossing 
tegen het geweld? Ik vind dat er een betere controle moet 
zijn en dat mensen met verkeerde intenties geweerd moeten 
worden.” 

TRAINERSWISSEL
De goede prestaties van de Tricolores in de afgelopen 
maanden zijn vooral te danken aan de nieuwe hoofdtrainer, 
Peter Maes. Wat vind hij van onze nieuwe trainer? “Ik kende 
hem niet, als ik heel eerlijk ben, maar het lijkt erop dat de 
trainerswissel helpt. Hij heeft in ieder geval gezorgd voor 
de juiste impuls en wat ik heel belangrijk vind: het lijkt erop 
dat het hem iets kan schelen. Het is een authentieke coach. 
Ik ben absoluut positief verrast. Daarbij is hij heel energiek 
langs de lijn. Hij schroomt niet om zijn team aan te sporen! 
Een ander positief punt is zijn wisselbeleid. Het zijn niet 
iedere keer dezelfde spelers die invallen en wat veruit het 
belangrijkste is: de spelers strijden weer voor zichzelf, voor 
elkaar en voor de club. Peter Maes heeft tot nu toe al veel 
voor elkaar gekregen: duidelijkheid, betrokkenheid en 
enthousiasme. Nu nog jonge spelers speelminuten gunnen en 
dan komt het helemaal goed.”
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